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Rady Miejskiej w Czeladzi

Interpelacja

Dotyczy: Utworzenia w mieście Czeladź ,, Alei Gwiazd", osobistości zasłużonych dla gminy.

Wnioskuje o utworzenie w Czeladzi,, Alei Gwiazd", upamiętniającą znanych i cenionych 
Czeladzian, ludzi zasłużonych dla miasta w różnych dziedzinach.
,, Aleja Gwiazd" miałaby na celu uhonorować  wybitne postaci znanych Czeladzian, a nie 
ukrywam, że możemy pochwalić się wieloma takimi osobistościami w różnych dziedzinach.
Takie upamiętniające miejsce byłoby szczególne i wyjątkowe, związane z historią znanych 
czeladzkich osobistości ważnych i cenionych w środowisku.
,, Aleja Gwiazd" byłaby bez wątpienia jedną z ważniejszych wizytówek naszego miasta oraz 
ożywiłaby atrakcyjność turystyczną naszej gminy.
Jako lokalizację mogę zaproponować np. teren Alei Rodów Czeladzkich lub Park Kościuszki.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

Z poważaniem

 Jolanta Ptaś


